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       Tisztelt Elnök Úr! 
 

       Megkaptam június 14-én kelt fax-levelét, amelyben tájékoztat arról, hogy a MAFITT-véleményt nem áll 
módjukban publikálni, mivel a vélemény számos olyan állítást tartalmaz név szerint megnevezett 
személyekkel kapcsolatban, amelyek igazságtartalmáról nincs lehetőségük meggyőződni. 
       Érdekes módon az áprilisi számban közölt MABÉOSZ-állásfoglalás esetében ez nem okozott problémát, 
ahol személyemre vonatkozó – nagybetűs kiemeléssel közölt – olyan állítás is közlésre került, amelynek 
valótlanságáról én már a 2005. októberi közös elnökségi ülésünkön is nyilatkoztam. Ilyen elvek alapján meg 
kellett volna győződniük dr. Lippai Pál közleményének valóságtartalmáról is, például azt a kijelentését 
illetően, hogy „elsőként ajánlottam fel saját anyagomat átvizsgálásra”, amelynek semmiféle nyoma nincs a 
2001. évi bizottsági jegyzőkönyvekben. 
       Nagyon jó lett volna, ha Elnök Úr nem kategórikus elutasítással él, hanem az áprilisi közlemény 
tartalmának szellemében egyeztetést ajánl annak tisztázására, hogy melyek a problematikus részletek, és miért 
nem ellenőrizhető azok valóságtartalma. Ebben az esetben nem merülne fel annak a látszata, hogy az Elnök 
Úr tartalmától függetlenül meg kívánja akadályozni a MAFITT-vélemény szaksajtóban való publikálását. Ezt 
megerősíti az a tény, hogy Rigóczky Csaba felelős szerkesztő úr levelében javasolja a szó szerinti közlést a 
tartalom valóságtartalmának vállalása nélkül, amelyre minden további nélkül mód lett volna.        
       A MAFITT elnöksége ezért az alábbiak közlését kéri a BÉLYEGVILÁG-ban: 
 
      „A MAFITT elnöksége sajnálattal közli, hogy az áprilisi számban közzétett MABÉOSZ-tájékoztatóra írt 
választ – amelyben többek között Visnyovszki Gábornak a Ryan-árverésen végzett szakértői munkáját érintő 
valótlan beállításának helyreigazítását is kértük – a MABÉOSZ az alábbi indoklással utasította el: 
 

    (itt kérjük idézni a MABÉOSZ elnöke és felelős szerkesztője által aláírt levelet) 
 
A MAFITT elnöksége fenntartja a jogot, hogy más módon tájékoztassa a bélyeggyűjtő közvéleményt a 
tényekről és velük kapcsolatos álláspontjáról.” 
 
Amennyiben a fentiek közlését a MABÉOSZ megtagadja, a MAFITT élni fog a törvény adta lehetőségekkel 
jogainak érvényesítésére.            
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